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Protokół Nr XII/2025 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 27 lutego 2025 r. 

  w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 13 00 

Godzina zakończenia: 14 10 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska. 

Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości: 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego, 

- Skarbnik Gminy – Panią Joannę Błażuk, 

- Sekretarza Gminy – Panią Barbarę Kurasińską, 

- Dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy, 

- Kierowników poszczególnych referatów, 

- Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska na podstawie 

zalogowanych urządzeń stwierdziła, że na sesji obecnych jest 14 Radnych, czyli ustawowa 

większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa: 

- w dniu 14 stycznia 2025 r.; 

- w dniu 23 stycznia 205 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych.  

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej.  
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7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustanowienia Programu 

Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” w Gminie Mieroszów na rok 2025. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowej z budżetu Gminy Mieroszów na wymianę systemu ogrzewania opartego 

na paliwie stałym i zastąpienia go ogrzewaniem proekologicznym oraz budowę 

przyłącza gazowego do budynku. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zasad i trybu postępowania 

przy udzielaniu dotacji celowej na realizację zadań z zakresu ochrony środowiska  

i gospodarki wodnej na terenie Gminy Mieroszów. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

planu ogólnego gminy Mieroszów. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia regulaminu 

korzystania z toalet publicznych na terenie Gminy Mieroszów oraz ustalenia wysokości 

opłat. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2025 r. 

14. Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych w zakresie 

wydatków Gminy Mieroszów przeznaczonych na finansowanie stowarzyszeń w 2023r. 

15. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za 2024 r. 

16. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2024 r. 

17. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

18. Zakończenie obrad. 

Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa  

- w dniu 14 stycznia 2025 r. 

- w dniu 23 stycznia 2025 r. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że protokoły z X i XI sesji zostały sporządzone i wyłożone  

do wglądu w Biurze Rady. Radni otrzymali również protokoły e-mailem. 

 

Nikt nie wniósł uwag do protokołów z sesji. 

 

Protokół z X sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 14 stycznia 2025 r. został przyjęty  

14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 14 stycznia 2025 r. 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
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Protokół z XI sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 23 stycznia 2025 r. został przyjęty  

14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 23 stycznia 2025 r. 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny – Pan Sebastian Pacyna zwrócił się z pytaniem odnośnie ul. Wysokiej, ile będzie 

działek. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że w tej chwili mamy 3 działki na które ogłosiliśmy 

przetarg, ale jest 11 działek przygotowywane do przetargu. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna zwróciła się z pytaniem odnośnie II etapu tej drogi, wykonanie 

ostateczne na kiedy jest przewidziane. 

Burmistrz Mieroszowa powiedział, że jeżeli pozyskamy środki finansowe to wtedy będziemy 

aplikowali i przygotowywali kolejny etap, na razie to jest etap, gdzie mamy przygotowany 

podział działek, możemy ogłosić przetargi i do tych działek przygotowane są przyłącza. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Lipiński 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 
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Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustanowienia Programu 

Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” w Gminie Mieroszów na rok 2025 omówiła 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Bogusława Nawrat 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr XII/77/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie ustanowienia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” w Gminie 

Mieroszów na rok 2025 została przyjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XII/77/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie ustanowienia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów”  

w Gminie Mieroszów na rok 2025 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Ad. 8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy omówiła 

Zastępca Kierownika Referatu Nieruchomości – Pani Joanna Cydzik. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr XII/78/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony 

umów dzierżawy została przyjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XII/78/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

na czas nieoznaczony umów dzierżawy 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Mieroszów na wymianę systemu ogrzewania 

opartego na paliwie stałym i zastąpienia go ogrzewaniem proekologicznym oraz budowę 

przyłącza gazowego do budynku omówiła Zastępca Kierownika Referatu Nieruchomości 

– Pani Joanna Cydzik. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr XII/79/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Mieroszów na 

wymianę systemu ogrzewania opartego na paliwie stałym i zastąpienia go ogrzewaniem 

proekologicznym oraz budowę przyłącza gazowego do budynku została przyjęta 14 głosami 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XII/79/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Mieroszów  

na wymianę systemu ogrzewania opartego na paliwie stałym i zastąpienia  

go ogrzewaniem proekologicznym oraz budowę przyłącza gazowego do budynku 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zasad i trybu 

postępowania przy udzielaniu dotacji celowej na realizację zadań z zakresu ochrony 

środowiska i gospodarki wodnej na terenie Gminy Mieroszów omówił Kierownik 

Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej – Pan Andrzej Mielczarek. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny – Pan Wiesław Wielgus powiedział, że w pkt 3 jest zapis, że dotacje udzielane są 

osobom fizycznym i wspólnotom mieszkaniowym, ale w pkt 7 jest zapis, że trzeba złożyć 

oświadczenie, że nie jest się przedsiębiorcą, jak to rozumieć, ktoś chce w domu założyć taką 

oczyszczalnie a jest przedsiębiorcą, prowadzi działalność gospodarczą. 

Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk odpowiedziała, że jeżeli ktoś prowadzi działalność 

jest dalej osobom fizyczną czyli jest traktowana jako nie prowadzący działalności gospodarczej, 

ten zapis polega na wykluczeniu pomocy de minimis, ale stricte i wyłącznie dla 

przedsiębiorców szerokorozumianych, a nie dla osób fizycznych prowadzących jednoosobowe 

mikroprzedsiębiorstwo.  

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XII/80/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji celowej na realizację zadań  
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z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej na terenie Gminy Mieroszów została 

przyjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XII/80/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji celowej na realizację 

zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej na terenie Gminy Mieroszów 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu ogólnego gminy Mieroszów omówił Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej – Pan Andrzej Mielczarek. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr XII/81/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Mieroszów została przyjęta  

14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XII/81/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Mieroszów 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia regulaminu 

korzystania z toalet publicznych na terenie Gminy Mieroszów oraz ustalenia wysokości 

opłat omówiła Kierownik Referatu Rozwoju - Pani Marta Lupierz. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr XII/82/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z toalet publicznych na terenie Gminy Mieroszów 

oraz ustalenia wysokości opłat została przyjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XII/82/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z toalet publicznych na terenie Gminy 

Mieroszów oraz ustalenia wysokości opłat. 

stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 

2025 r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 
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Uchwała Nr XII/83/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie zmian w budżecie na 2025 r. została przyjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XII/83/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie zmian w budżecie na 2025 r. 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych  

w zakresie wydatków Gminy Mieroszów przeznaczonych na finansowanie stowarzyszeń 

w 2023 r. omówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Kazimierz Radwański. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

 

Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych  

w zakresie wydatków Gminy Mieroszów przeznaczonych  

na finansowanie stowarzyszeń w 2023 r. 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 15. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za 2024 r. omówił Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej – Pan Kazimierz Radwański. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za 2024 r. 

stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2024 r. 

omówiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pani Karolina Żug. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 



10 
 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2024 r. 

stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17.  Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny – Pan Andrzej Morawski powiedział, że na skutek zapytań i interwencji głosów 

mieszkańców dotyczących ostatnich awarii sieci i braków dostaw wody zależy nam na tym, 

aby  skuteczniej oraz szerzej informować mieszkańców o tym kiedy będą te wyłączenia. 

Ostatnio mieliśmy wyłączenia w Nowym Siodle, na ul. Krótkiej, ul. Słowackiego  

i ul. Żeromskiego. Wróćmy do tego tematu i postarajmy się żeby skuteczniej i wcześniej 

powiadamiać o tym mieszkańców.  

Radny zwrócił się również z pytaniem odnośnie dotacji na zmianę źródła ciepła, czy mamy 

jakieś ulotki, które będzie można powielić i rozdać mieszkańcom. 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – Pan Andrzej 

Mielczarek odpowiedział, że aktualnie pojawiły się 2 informacje na Facebooku Gminy  

i ZGKiM dotyczący właśnie tego, że najemcy oraz właściciele mogą aplikować o środki na 

Ciepłe Mieszkanie. Dosyć dużo osób już dzwoni, ale oczywiście możemy rozpatrzeć, żeby 

informacje w formie ulotek trafiły do skrzynek, albo przynajmniej na tablicach ogłoszeń w 

poszczególnych bramach. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna powiedział, że 10 marca rusza ciekawy program wsparcia 

Klubów Seniorów tj. Dolnośląska Inicjatywa Międzypokoleniowa czy gmina planuje 

przystąpić do programu. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Bogusława Nawrat odpowiedziała, że tak, 

jako Dyrektor OPS jestem szczególnie zainteresowana w związku z tym, że Klubu Seniora są 

w strukturach OPS weźmiemy udział w tym konkursie. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna powiedział, że na najnowszym odcinku na ul. Leśnej posypały 

się krawężniki na bardzo dużym odcinku. 
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Kierownik Referatu Rozwoju – Pani Marta Lupierz powiedziała, że nie wiedziałam o tym, 

proszę mi dać czas ja podjadę i zobaczę 

Burmistrz Mieroszowa powiedział, że w sprawie informacji jeżeli chodzi o awarie 

wodociągowe, rozmawialiśmy już z Panią Prezes widzę, że to nie przyniosło żadnego skutku, 

poproszę ją jeszcze raz i porozmawiamy na temat tych sytuacji związanych z działaniami z 

tymi awariami, bo rzeczywiście miały być skuteczne informacje, wprawdzie możliwe, że one 

są na stronie Facebookowej ZGKiM, ale tak jak Państwo widzicie nie wszyscy z niego 

korzystają. To jest rozsądne nawet w rejonie, w którym jest awaria wywiesić kartkę na drzwiach 

budynku i każdy będzie wiedział, to jest bezsprzecznie sprawa do załatwienia. Drugi temat to 

mamy zaproszenie do zoo w Łącznej, gdzie chciałbym abyście Państwo wytypowali jeszcze 

dwie osoby z rady, to będzie prezentacja ogrodu zoologicznego oraz prezentacja dokarmiania 

ptaków 14 marca o godz. 10.00 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem czy ktoś jest chętny. Pani Barbara Jankowska 

i Pan Bogdan Sarnecki wyrażają chęć. 

Burmistrz Mieroszowa powiedział, że otrzymaliśmy informację od Pana Prezydenta 

Wałbrzycha, że zmieniła się stawka 1 wozokilometra dla operatora, są po przetargu i jesteśmy 

w komunikacji Aglomeracji Wałbrzyskiej, komunikacja również jest związana z naszą gminą 

mamy linię 12 Rybnica Leśna Andrzejówka i linię 15 Golińsk. Od 1 czerwca 2025 r. ulega 

zmianie stawka i będzie wynosiła 12,98 zł netto, 14,02 zł brutto. W związku z tym gmina 

Mieroszów rocznie będzie ponosiła koszty na realizację tej komunikacji 1 255 768,00 zł, w tym 

roku 255 060 zł. Oczywiście są deklaracje Starostwa Powiatowego, że możliwe, że będzie z ich 

strony jakaś dopłata, na dzień dzisiejszy nie wierzę, ale to są deklaracje. Chciałbym Państwa 

poinformować, że jest to dla mnie dziwna sytuacja, ponieważ wtedy kiedy powstawało 

porozumienie była informacja, że 1/3 kosztów to jest konsorcjum, 1/3 gmina, 1/3 Wałbrzych. 

Teraz okazuje się, że dochody ze sprzedaży biletów nie są zbyt duże, zakładana się, że 

partycypacja naszej gminy wynosiła 678 000 od miesiąca czerwca, wpływy ze sprzedaży 

biletów są szacowane rocznie w granicach 85 000 zł, dopłata gminy Wałbrzych wynosiła 

492 060 zł, na co powiedział mi Pan Prezydent, że gminy Wałbrzych w tej chwili nie stać. Jeżeli 

chcemy utrzymać kursy na dotychczasowym poziomie będziemy musieli dołożyć środki 

finansowe do realizacji tego zadania. Ja oczywiście takie środki finansowe z Panią Skarbnik 

znajdę w budżecie, ale będziemy ograniczali wydatki związane z inwestycjami. 
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Radny – Pan Sebastian Pacyna zwrócił się z pytaniem czy drastyczny wzrost wynika z tego, 

że Wałbrzych nie chce się do tego dokładać. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że przede wszystkim sytuacja jest taka, że Wałbrzych 

jest po przetargu i zwiększyła się wozogodzina, brakuje również kierowców, jest źle jeżeli 

chodzi o komunikację. 

Radny – Pan Andrzej Morawski zwrócił się z pytaniem czy ta suma dotyczyła by tylko tego 

okresu od kiedy weszły zmiany, czyli tylko za pół roku.  

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że tak to było by tylko od czerwca do końca roku. 

Próbujemy się dogadać, szukamy rozwiązań. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna powiedział, że trzeba zabiegać o połączenie kolejowe, bo 

czeska strona jest przychylna temu połączeniu, tam są rozmowy marszałków i hetmanów o tym 

połączeniu z Hradec Kralove i być może to będzie jakieś w przyszłości rozwiązanie. Tylko to 

dopiero za dwa lata, bo teraz będzie remont tunelu 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że byliśmy u Dyrekcji PKP we Wrocławiu odnośnie 

przekazania nam gruntu, który stanowi drogę dojazdową do naszej oczyszczalni ścieków w 

Sokołowsku, więc pojechaliśmy na rozmowę, żeby wydzielić taką drogę, pozytywnie zostało 

to odebrane przez dyrekcję PKP we Wrocławiu. Rozmawialiśmy też na temat przejęcia dworca 

PKP w Mieroszowie, pod warunkiem, że linia Wrocław - Hradec Kralove będzie w 2026 r. 

czynna, wtedy uważam, że trzeba będzie zrobić wszystko, żeby teren przy budynku stacji 

doprowadzić do takiego stanu, na którym będzie można podjechać zostawić samochody, a 

wyciągnąć rowery i przejechać sobie do Aderspachu, to było by bardzo rozsądne. Wolałbym 

dokładać środki finansowe do tego, żeby taka linia kolejowa przez Gminę Mieroszów 

przebiegała, transport kolejowy może nie był by znacznie tańszy, ale należałoby do niego 

również się dołożyć i to jest rozsądne. Jeżeli mówimy o 6 pociągać w ciągu dnia, to było by 

idealne.  

Radna – Pani Mariola Sarnecka powiedziała, że dziękuję Panu Mielczarkowi, za to, że 

dopilnował pozytywnie rozpatrzenie mojej interpelacji odnośnie usunięcia drzewa, które 

stanowiło wielkie niebezpieczeństwo dla mieszkańców. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że w okresie międzysesyjnym obejmujący miesiąc 

styczeń i luty. W styczniu wpłynęły 2 interpelacje i odpowiedzi na nie. Sprawozdanie z 
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dokonanych umorzeń należności gminy i jednostek organizacyjnych gminy oraz przyznanych 

ulg. Petycja w sprawie pomocy w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego, 

zarządzanego przez nielegalnie działające organizacje partyjne i sędziowskie oraz  

o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego, tak, aby Naród 

polski mógł sprawować władzę bezpośrednio zgodnie z art. 4 Konstytucji RP. 

Reprezentowałam Radę Miejską 6 stycznia przy obchodach 3 Króli w Parafii Matki Boskiej 

Królowej Świata w Sokołowsku, 21 stycznia wzięłam udział w obchodach 18 rocznicy 

działalności Klubu Seniora „Młodzi Duchem”. 25-26 stycznia uczestniczyłam w inicjatywach 

wspierających Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy oraz w dniu 30 stycznia brałam udział w 

obchodach 1 rocznicy działalności Klubu Senior+ w Golińsku. W miesiącu lutym wpłynęły 2 

zapytania i 1 interpelacja – na 1 interpelację i 1 zapytanie wpłynęły odpowiedzi. Wpłynęła 

Uchwała RIO w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długi przedstawionej  

w uchwale Rady Miejskiej Mieroszowa IX/67/2024 z dnia 30.12.2024 w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz uchwale IX/68/2024 w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Mieroszów na 2025 r. Protokół pokontrolny Regionalnej Izby Obrachunkowej  

z kontroli gospodarki finansowej Gminy Mieroszów. Uchwała rozstrzygająca Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr IX/63/2024 z dnia 30 grudnia 

w sprawie określenia zasad dofinansowania ze środków budżetu gminy Mieroszów kosztów 

wymiany systemu ogrzewania opartego na paliwie stałym i zastąpienia go ogrzewaniem 

proekologicznym oraz dofinansowania budowy przyłącza gazowego do budynku oraz wpłynęła 

Skarga do WSA za pośrednictwem Rady Miejskiej Mieroszowa na uchwałę Nr X/76/2025 z 

dnia 23 stycznia 2025 r. w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w 

Kowalowej, mamy miesiąc na podjęcie uchwały na podstawie której będziemy kierować tą 

skargę do WSA. Uczestniczyłam również w spotkaniu z Starostą Wałbrzyskim w zakresie 

spraw bieżących w powiecie. 21 lutego brałam udział na zaproszenie Przewodniczącej Rady 

Seniorów w balu karnawałowym. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Ad. 18. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła XII sesję Rady 

Miejskiej Mieroszowa. 
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